

**Subject: Amendment #2 - Annual Chemical Fume Hood Verification and Biological Safety Cabinet Certification (1000184882)**

Please be advised that this Amendment #2 is hereby raised to answer questions raised as follows.

**Question 2)**

The RFP states that the fume hoods are to be tested to CSA z316.5 2015 and ASHRAE 110 standards. Both of those standards have options regarding which tests are to be performed. I am wondering if tracer gas testing is going to be mandatory for all fumehoods.

**Answer 2)**

Tracer gas testing is not mandatory. However, for the contract the company should be able to perform the Tracer Gas Testing if required and provide a quote for such. Even though it may not be needed during that year.

\*All other terms and conditions shall remain the same. Please use this Addendum #2 as the new revised RFQ.

**Objet: Amendement no 2 - Vérification annuelle des hottes chimiques et certification des armoires de sécurité biologique (1000184882)**

Veillez noter que cette modification no 2 est soulevée pour répondre aux questions soulevées ci-dessous.

**Question 2)**

La DP indique que les hottes doivent être testées selon les normes CSA z316.5 2015 et ASHRAE 110. Ces deux normes ont des options concernant les tests à effectuer. Je me demande si le test du gaz traceur sera obligatoire pour toutes les hottes.

**Réponse 2)**

L'analyse des gaz traceurs n'est pas obligatoire. Cependant, pour le contrat, l'entreprise devrait être en mesure d'effectuer le test de gaz traceur si nécessaire et fournir un devis pour ce type de test. Même si cela peut ne pas être nécessaire pendant cette année.

\* Tous les autres termes et conditions doivent rester les mêmes. Veuillez utiliser cet addenda # 2 comme étant la nouvelle RFQ révisée.